
Z á p i s n i c a
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v     Margecanoch konaného dňa 14.6.2013  

K     bodu 1. Otvorenie zasadnutia  

Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ing. Petrik. 
Prítomní podľa priloženej prezenčnej listiny.
Odsúhlasenie programu v zmysle pozvánky
Hlasovanie 6-0
Neprítomní : p.Zvirinský, Judr.Šima, Ing.Jakubišin

K     bodu 2. Určenie návrhovej komisie a     overovateľov zápisnice  
Overovatelia zápisnice :  Ing. Novotová, Keruľ
Návrhová komisia :  Mgr. Dubecký, Ing. Kováč
Schválené -  jednohlasne
Hlasovanie 6-0

K     bodu 3. Kontrola uznesenia  
Uznesenie 18E1. – splnené
Uznesenie 18E2. – vykoná sa v II. polroku 2013
Uznesenie : OZ berie na vedomie kontrolu uznesenia zo zasadnutia OZ dňa 14.05.2013.
Hlasovanie 6-0

K     bodu 4. Pripomienky a     návrhy občanov  
p. Keruľ M. – je rozbitý chodník na Prešovskej ulici pred Korfantom. Treba ho opraviť.
Bc.Kaľavský – prepadá sa časť cesty v Olši pred p. Mackom medzi kanalizačným poklopom 
a cestnou vpusťou. Pracovníci  z PVS sa boli pozrieť, ale kanál nie je ich. Dali tam výstražný 
kužeľ. 
Ing. Keruľ I.- stále nie je opravená vpusť pred RD Hlebových na Jarnej ulici.
p.Starosta – všetky závady som si poznačil a v rámci možností ich odstránime. V súčasnosti 
mali zamestnanci veľa práce s investičnými aktivitami (parkoviská Školská a pri kostole).

K     bodu 5. Záverečný účet obce za rok 2012  
Ing.Machilová –  informovala  o hospodárení  obce  v roku  2012,  o vykonanom  audite 
hospodárenia, účtovnej uzávierke.
Audítor nenašiel žiadne pochybenie.
Ing.  Keruľ  I.- ako  hlavný kontrolór  prehlasujem,  že  záverečný  účet  obce  bol  spracovaný 
v zmysle  príslušných  zákonov,  pred  schvaľovaním  bol  zverejnený  a preto  odporúčam 
poslancom, aby bol schválený OZ. Zároveň navrhujem, aby sa viac finančných prostriedkov 
použilo  na  splátku  úveru  použitého  na  rekonštrukciu  ZŠ,  nakoľko  obec  v minulom  roku 
hospodárila s prebytkom vo výške cca 39.000€, ktoré sa budú presúvať do rezervného fondu.
p.Starosta – rozpočet na tento rok je nastavený veľmi prísne a ťažko nájsť voľné zdroje. So 
splatením  dlhu  sme  počítali  vo  výške  10 000  €, peniaze  radšej  použijeme  na 
spolufinancovanie rozbehnutých projektov.
Uznesenie : OZ berie na vedomie plnenie rozpočtu obce za rok 2012.



Hlasovanie 6-0
Uznesenie : OZ berie na vedomie správu nezávislého audítora o overení ročnej účtovnej 
závierky  a konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2012.
Hlasovanie 6-0
Uznesenie : OZ berie na vedomie správu audítora k súladu individuálnej účtovnej závierky 
obce  za rok 2012 s výročnou správou. 
Hlasovanie 6-0
Uznesenie : OZ berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu 
obce za rok 2012.
Hlasovanie 6-0
Uznesenie : OZ schvaľuje celoročné hospodárenie obce za rok 2012 bez výhrad.
Hlasovanie 6-0
Uznesenie : OZ schvaľuje záverečný účet obce za rok 2012.
Hlasovanie 6-0 
Uznesenie : OZ schvaľuje použitie prebytku rozpočtu  obce za rok 2012  vo výške 39 850,71 
€  zisteného podľa § 15 ods. 1 zákona 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 
samosprávy a o zmene a  doplnení  niektorých zákonov v znení  neskorších predpisov ,  na 
tvorbu  rezervného fondu.
Hlasovanie 6-0

K     bodu 6. Rozpočtové opatrenie č.2  
Ing.Machilová – v príjmovej časti pri transferoch na chránené dielne prostriedky poskytnuté 
iba  zo  štátneho  rozpočtu  –  zmeny  kódov  zdroja,  následne  aj  vo  výdajovej  časti.  Ďalej 
poskytnutý transfer na opravy ciest, jeho použitie vo výdavkoch,  prostriedky na 5% zvýšenie 
platov  v školstve  a použitie  vo  výdajoch,  nezapojenie   prostriedkov  rezervného  fondu  do 
rozpočtu  z dôvodu  nerealizovania  stavebných  prác-  zberný  dvor.   Vo  výdajovej  časti- 
zakúpenie  vibračnej  dosky ako  bežný  výdaj,    presunu  2.000  €   na  nákup kúrenárskych 
armatúr (výmena ventilov) pre nákupné stredisko, rozpočtovanie výdavkoch na kino, zníženie 
kapitálových výdavkov , ktoré nebudú realizované v roku 2013.
Bc.Kaľavský –  ak sú na stúpačkách ventily, navrhujem aby sa vymenili aj tieto. Ak nie sú, 
bolo by vhodné doplniť, aby sa dala každá stúpačka zvlášť uzatvárať.
Uznesenie : OZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č.2.
Hlasovanie 6-0

K     bodu 7. Sadzobník cien k     VZN o     úhradách za poskytované služby  
p.Uličný -podal info o príprave a navrhovaných zmenách.
Ing.Novotová – namietala výšku nájmu. Na zastupiteľstve sme v minulosti hovorili o sume 
cca na úrovni 10 €.
p. Starosta – ceny za nájom sa v obci nemenili už dlhšie obdobie. Ak by sme k navýšeniu 
pristúpili  na základe inflácie podľa výsledkov Štatistického úradu,  u nájmov, ktoré trvajú 
viac ako 15 rokov by navýšenie bolo na úroveň 15-17 €. V nájomnom sú už zapracované aj 
poplatky za správu objektu, fond opráv a poistenie.
Bc.Kaľavský –navrhujem v už predloženom návrhu niektoré zmeny. A to zvýšenie nájmu aj 
za pozemky nie len za budovy a to na 0,10 € pozemky na záhradkárske účely,  3,00 € za 
pozemky  na  výstavbu  prístreškov,  úpravu  textu  na  konci  položky  B1  a na  konci  celého 
odstavca  2  poplatok  za  nájom  doplniť  o slovo  „a  energie“  a v bode  3  zrušiť  úľavu  pre 
dôchodcov. 17:15 prišiel p.Zvirinský    
Uznesenie : OZ schvaľuje Sadzobník cien k VZN o úhradách za poskytované služby.
Hlasovanie 7-0



K     bodu 8. VZN o     nakladaní s     komunálnymi odpadmi a     drobnými stavebnými odpadmi   
na území obce – dodatok č.1
p.Uličný -podal informáciu o dôvodoch a rozsahu zmien vo VZN č.3 prezentovaných v dodatku č.1.
Ing.Kováč – máme definíciu, čo je to biologicky rozložiteľný odpad
p.Starosta – áno, je špecifikovaný v texte VZN. Zároveň navrhujem, aby poslanci zabezpečili 
podpis  dohody  medzi  občanmi  a obcou  o možnosti  kompostovania  na  obecnom 
kompostovisku  resp.  záväzok,  že  občania  budú  BRO  kompostovať  na  vlastných 
kompostoviskách.
Mgr.Dubecký –  v  texte  dohody  je  viac  koloniek  na  mená.  Má  podpisovať  každý  člen 
domácnosti?
p.Starosta – preveríme, či  je potrebné a mali  by sme dohodnúť aj  termín kedy sa dohody 
odovzdajú. Ja navrhujem do 15.7.2013.
Uznesenie  :  OZ  schvaľuje  dodatok  č.  1  k   VZN  o nakladaní  s komunálnymi  odpadmi 
a drobnými stavebnými odpadmi na území obce.
Hlasovanie 7-0
Uznesenie  :  OZ poveruje poslancov  zabezpečením podpísania  ,,Dohody o kompostovaní 
vlastného  biologicky  rozložiteľného  komunálneho  odpadu  ,,  medzi  občanmi  a   Obcou 
Margecany v termíne do 15.7.2013.
Hlasovanie 6za -1 sa zdržal (p. Mesároš)

K bodu 9. Došlé žiadosti
Bc.Kaľavský –z  dôvodu  neprítomnosti  predsedu  komisie  o prejednávaných  skutočnostiach 
budem referovať ja.

a., Hôrka – žiadosť o súhlas  so zriadením 5 parkovacích miest – v súvislosti s nadstavbou na 
bytovom dome je investor povinný zabezpečiť 2 parkovacie miesta na jeden byt.
Uznesenie  :  OZ  poveruje starostu  obce  podpísaním  zmluvy  medzi  Obcou  Margecany 
a firmou  DOM-OV Slovensko s.r.o. Košice o prevode stavby – piatich parkovacích miest do 
majetku obce bezodplatne.  
Hlasovanie 7-0
Uznesenie : OZ súhlasí  so zriadením 5 parkovacích  miest v zmysle žiadosti č.298/2013 zo 
dňa 22.4.2013 žiadateľa DOM-OV Slovensko ,s.r.o. Košice, na parcele registra C - KN číslo 
7/51,  druh  pozemku  ostatné plochy,  k.ú.  Margecany,  vo  vlastníctve Obce  Margecany, 
s podmienkou podpísania zmluvy medzi  obcou a zhotoviteľom o prevode stavby –  piatich 
parkovacích miest do majetku obce bezodplatne.  
Hlasovanie 7-0

b., žiadosť o sponzorský dar pre SRZ –rybárska súťaž na rybníku vo V. Folkmári.  Komisia 
navrhuje vo výške 30 €.
Uznesenie  :  OZ  schvaľuje  zakúpenie  vecného  daru  pre  Slovenský  rybársky  zväz  MO 
Gelnica z kapitoly poslanci vo výške 30 € v zmysle žiadosti č.338/2013 zo dňa 15.5.2013.
Hlasovanie 7-0

c., žiadosť ZŠ s MŠ o dofinancovanie miezd učiteľkám, ktoré si zvýšili kvalifikáciu (kredity) 
vo výške 627 €.
p.Starosta –  hlavný  kontrolór  vykoná  kontrolu  hospodárenia  školy,  ak  sa  nenájdu zdroje 
v rozpočte školy v 3.Q resp. 4.Q roku rozpočtovým opatrením pridelíme. Bude už vedieť ako 
hospodári obec.

18:15prišiel Ing.Jakubišin



Mgr.Dubecký – informoval o rokovaní komisie
a.,  zaoberali  sme sa žiadosťou p.Janusovej  o poskytnutie  priestorov pre materské  centrum 
v priestoroch ZŠ s MŠ. Požadované priestory nie  je možné uvoľniť a o ponúkané nemajú 
záujem.
p.Starosta – oboznámil prítomných s obsahom rokovaní, ktoré už s p.Janusovou absolvoval.
Uznesenie  :  OZ  zamieta  žiadosť  č.212/2013  zo  dňa  12.3.2013  žiadateľky  Mgr.  Lenky 
Janusovej,  bytom Železničná  23 Margecany,  o prenájom priestorov – bývalého školského 
bytu  –  v ZŠ  s MŠ  v Margecanoch  na  zriadenie  Detských  jasieľ  –  Lyšiačik.  Prenájom 
priestorov nie je možný z dôvodu, že požadované priestory sú viazané dohodou medzi ZŠ 
s MŠ a ÚPSVR Spišská Nová Ves  na zriadenie chráneného pracoviska.
Hlasovanie 8-0

K     bodu 10. Rôzne  
Mgr.Dubecký –  informoval  o návšteve  v rodine  Krupárovej  a Mokošovej.  Prísľub  na 
napojenie vody nesplnený  a naviac je ešte rodina odpojená od elektriny. Rodičia nevenujú 
pozornosť  výchove  detí,  ich  hygiene  a zanedbávajú  starostlivosť.  Otec  v súčasnosti 
hospitalizovaný. Nerešpektujú dohody a upozornenia. Boli upozornení na možnosť odobratia 
detí do ústavnej starostlivosti.
Ing.Jakubišin – v tejto súvislosti sme sa v komisii zaoberali sťažnosťou p.Petríkovej Regíny 
na  susedské  spolunažívanie  s rodinami  Mokošovou,  Krupárovou  a Kokyovou.  Sústavné 
menšie  alebo väčšie  provokácie,  útoky na maloleté  deti,  špinenie verejných priestranstiev, 
žobranie, drobné krádeže. Rodinu je potrebné riešiť prostredníctvom ÚPSVaR popr. polície.
p.Starosta – bude to ťažké, nakoľko rodina je pod dohľadom sociálnych pracovníčok a tieto 
tvrdia, že v iných oblastiach žijú deti v ďaleko horších podmienkach a kapacity ústavov sú 
naplnené. Snáď by bolo vhodné dať preveriť duševnú spôsobilosť Svetlany Krupárovej, lebo 
aj jej vlastná rodiny sa vyjadruje, že deti vychovávať nevie a je dementná.
Mgr.Dubecký – Mgr.Fonferová na zasadnutí komisie požiadala o úpravu prameňa v Bystrom 
a navrhla  zaviesť  tzv.  sociálny  taxík  pre  imobilných  a prestarnutých  občanov  za  účelom 
odvozu na lekárske vyšetrenia alebo nákupy.
Ing.Jakubišin – komisia pre  výstavbu, verejný poriadok, životné prostredie , cestovný  ruch 
a iné  vzťahy taktiež riešila
a.,  podanie  p.Bencka  na  obmedzenie  prístupu  k svojmu  pozemku  z dôvodu  výsadby 
stromčekov zo strany p.Fleischera. 

b., plat starostu obce a navrhuje jeho zvýšenie v zmysle zákona
p.Starosta – nakoľko je  finančná situácia  všeobecne vážna žiadam o zachovanie  sumy vo 
výške, ako som poberal v roku 2012.
Bc.Kaľavský – navrhujem, aby bolo starostovi krátené % navýšenia k základnému platu tak, 
aby bola jeho mzda na úrovni roku 2012 t.j. 2.257 € mesačne.
Uznesenie : OZ prerokovalo plat starostu obce v zmysle § 4 ods. 4 zákona č. 253/1994 Z.z. 
o  právnom  postavení  a  platových  pomeroch  starostov  obcí  a  primátorov  miest  v  znení 
neskorších predpisov.
Uznesenie : OZ schvaľuje mesačný plat starostu obce  vypočítaný podľa ustanovení § 3 a § 
4 ods. 1 , t.j. 1,98 násobok priemernej mesačnej mzdy v národnom hospodárstve vyčíslenej na 
základe údajov Štatistického úradu SR za predchádzajúci kalendárny rok, zvýšený o 41,6 % 
podľa  §  4  ods.  2  zákona  č.  253/1994  Z.z.  o  právnom  postavení  a  platových  pomeroch 
starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov s účinnosťou od 1.6.2013.
Hlasovanie 8-0



c., vyhodnotenie záberov z fotopasce umiestnenej pri meniarni, kde občania vyvážajú odpad 
napriek zákazu a upozorneniam v obecnom rozhlase a Hlásniku. Komisia navrhuje všetkým 
identifikovaným uložiť poriadkovú pokutu vo výške 5 €.

d., bolo vydané územné rozhodnutie k nadstavbe bytov nad ďalšou časťou bývalej MŠ a s tým 
súvisí  aj  realizácia  prípojok, spevnených plôch a parkovacích miest  na pozemkoch obce a 
schválenie príslušných  uznesení
Uznesenie : OZ ruší  uznesenie č.17/2013/D-1 zo dňa 19.3.2013 vo veci súhlasu vydania 
územného  rozhodnutia  o umiestnení  stavby pre  stavebníka  BD plus  s.r.o.,  Maurerova  11, 
05342 Krompachy.
Hlasovanie 8-0
Uznesenie  :  OZ  súhlasí s vydaním  písomného  súhlasu  Obce  Margecany  ako  vlastníka 
budovy s. č. 135 ,,bývalej materskej škôlky,,  postavenej na parcele registra C – KN č. 98 
 a ako vlastníka pozemkov registra C –KN, parc. č. 98, zastavané plochy a nádvoria, parc. č. 
99/1,  ostatné  plochy  a parc.  č.  736,  zastavané  plochy,  parc.  č.  744,  zastavané  plochy 
a pozemkov registra E - KN , parc. č. 70062/202, ostatné plochy,  C-KN 728/1,  zastavané 
plochy a nádvoria, C-KN 128/3, zastavané plochy a nádvoria,  E-KN č. 70076/2, zastavané 
plochy a nádvoria v k. ú. Margecany, s vydaním územného rozhodnutia o umiestnení stavby 
„Nadstavba  13  BJ  Margecany“  vrátane  technickej  vybavenosti  –  vodovodná,  kanalizačná 
a elektrická  prípojka,  preložka  NN  kábla,  miestna  komunikácia  vrátane  parkovacích 
a spevnených plôch, verejnej kanalizácie pre stavebníka BD plus s.r.o., Maurerova 11, 05342 
Krompachy.
Hlasovanie 8-0

Ing.Keruľ I. – ako hlavný kontrolór mám povinnosť predložiť plán práce na II. polrok 2013 
OZ na schválenie.
Uznesenie : OZ schvaľuje  plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 
2013
Hlasovanie 8-0

p.Starosta – bude sa v budúcnosti vytvárať integrovaný záchranný systém, z tohto dôvodu je 
možné prostredníctvom grantu získať financie na dovybavenie našich hasičov materiálom, 
odevmi a umožniť im absolvovať školenie.
Uznesenie : OZ schvaľuje 5% spolufinancovanie  projektu t. j . 365 € v zmysle výzvy číslo 
I.SKR  2013  na  predkladanie  žiadosti  o poskytnutie  dotácie  zo  ŠR  prostredníctvom 
rozpočtovej kapitoly MV SR na podporu odbornej prípravy, preventívnovýchovnej a odbornej 
výcvikovej činnosti subjektov pôsobiacich pri záchrane života, zdravia, majetku a životného 
prostredia na úseku integrovaného záchranného systému.
Hlasovanie 8-0
Uznesenie : OZ schvaľuje 5% spolufinancovanie  projektu t. j .1 765 € v zmysle výzvy číslo 
II.SKR  2013  na  predkladanie  žiadosti  o poskytnutie  dotácie  zo  ŠR  prostredníctvom 
rozpočtovej kapitoly MV SR na podporu zlepšenia materiálno – technického zabezpečenia 
a činností pri záchrane života, zdravia, majetku a životného prostredia na úseku integrovaného 
záchranného systému.
Hlasovanie 8-0

p.Starosta – informoval poslancov o :
a., p.Klein zaslal ďakovný list za súhlas s odpredajom pozemku
b., priebeh osláv „Dni obce“ 1.7.-14.7. –Výstava fotografií

5.7. recitácia a premietanie



10.7. futbal dôchodcovia a deti
12.7. premietanie v kine
13.7. futbal, humoristi, súťaže, hudba
14.7. divadlo Jaklovce „Barabere“

c.,  pozastavená  výstavba  parkoviska  (vetva  A)  pri  kostole.  Priečne  státia  sú  hotové, 
5pozdĺžnych dorobíme neskôr (jeseň). 
d., nadstavba MŠ (byty)  p. Popadičová má veľké výhrady k presvetleniu. VSE zriadi nový 
prívod k objektu MŠ po chodníku ulice Školskej, ktorý sa následne zrekonštruuje.
e., predsedovia komisií dodať články do nového čísla Hlásnika
f., máme prisľúbené prostriedky na odstránenie havarijného stavu administratívneho pavilónu 
ZŠ s MŠ  vrátane zateplenia
g., podali sme žalobu na ÚVO vo vzťahu k Zbernému dvoru. Projekt samostatne schvaľovaný 
stavebná časť a nákup techniky. Ak by bol problém s termínmi nakúpime techniku z projektu 
a stavbu zrealizujeme v minimálnom rozsahu za vlastné zdroje.
h., regulácia potoka Bystrý vyžaduje ešte kontrolu na ministerstve a na jeseň realizácia
i., prijímame 4 zamestnancov z úradu práce v rámci projektu  úradu práce na uloženie panelov 
v Rolovej  (cesta  a odvodňovací  žľab),  odvodnenie  povrchovým  žľabom  komunikácia 
k radovej  zástavbe  v Olši,  opravu  chodníka  medzi  Jarnou  a Dlhou  ulicou, výmenu 
radiátorových ventilov v budove nákupného strediska, opravu  schodov ku podjazdom.
Ing.Novotová – bolo by vhodné aktualizovať propozície futbalového turnaja o Pohár starostu
p.Starosta – dohodnem s vedením futbalového klubu.

Zapísal : Bc. Miroslav Kaľavský

Ing. Igor Petrik –starosta obce

Overovatelia : Ing. Eva Kováčová     .........................................
 
                        Marián Keruľ             .........................................


